
Podnet  č. 24/2019   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 15.04.2019 

 

 

Mgr. Ostrožovič: 

Podnet sa týka Slnečnej ulici, je tam problém s kanalizáciou. Viem, že už, vlastne vzniklo to, 

myslím taký výrazný problém bol v roku 2008, keď prišli dosť intenzívne zrážky a vtedy 

v podstate dosť veľký problém tam bol a doteraz sa to nijako neriešilo. Takže viem, že už 

momentálne niečo sa deje, takže bol by som rád, keby mesto ako také, povedalo, že v akom 

štádiu to je.  

 

PhDr. Čižmár: 

Táto problematika sa už rieši v spolupráci, v  rámci našich kompetencií a v spolupráci 

s Východoslovenskou vodárenskou spoločnosťou. Čiže oddelenie výstavby spolu s vedúcim 

oddelenia  tento problém rieši. Mali sme stretnutie aj s občanmi tejto oblasti a plus aj 

s vedením Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti a sa dohodol postup, ktorý bude 

v najbližších týždňoch zrealizovaný.  
 

 

 

 


